

109 學年度僑生、國際學生英文能力測驗補考公告
English Proficiency Test Make-up Test
For Overseas Chinese and International Students, Academic Year 2020

登記參加 109 年 9 月 14 日僑生、國際學生英文能力測驗補考的同學，請於 **109 年 9 月 14 日（一）晚間 6 點 20 分**抵達外語教學暨資源中心 **104 教室**應試。考試將於晚間 6 點 30 分準時開始，約進行 30-50 分鐘。**請攜帶學生證。**

Students who have registered for the make-up test of the English Proficiency Test for Freshman Overseas Chinese and International Students, please come to **Room 104 of the Foreign Language Teaching and Resource Center** at **6:20 p.m. on September 14th, 2020. Please bring your student ID card.**

參加考試名單：

	學號 Student ID Number	姓名 Name
1.	B09203045	衛○琦
2.	B09305028	黃○怡
3.	B09305029	謝○婷
4.	B09310032	謝○雯
5.	B09609036	區○華
6.	B09609037	陳○欣
7.	B09609042	呂○玟
8.	B09609047	楊○文
9.	B09609051	關○
10.	B09702075	潘○栩
11.	B09610035	馬○豪
12.	B09A01130	潘○鋒
13.	B08202064	莫○榮
14.	B09103036	戴○伶
15.	B09105015	吳○珊
16.	B09505035	黃○如
17.	B09602039	曾○銘
18.	B09603034	麥○恒
19.	B09605057	楊○瑩
20.	B09608035	劉○志
21.	B09609035	江○蓓
22.	B09611026	吳○桉
23.	B09613017	林○琛
24.	B09801036	劉○怡
25.	B09106027	鄭○彤
26.	B09606025	林○樂
27.	B09501094	劉○聰

28.	B09504079	朴○怡
29.	B09606019	張○申
30.	B09613015	曾○能
31.	B09104031	彭○民

未登記參加補考的同學，如欲參加補考，請於 109 年 9 月 11 日前寫信至 meganlee8669@ntu.edu.tw 登記，本系會回信跟您確認考試地點。考試時間一律安排於 109 年 9 月 14 日（一）晚間 6 點 20 分。

Students who wish to take the make-up test but did not register in advance, please send an email to meganlee8669@ntu.edu.tw before September 11th. We will reply to your letter and inform you of the test venue. The test date and time will be 6:20 p.m. on September 14th, 2020.

補考結果將於 9 月 15 日（二）公告。

The results of the make-up test will be announced on September 15th.

如有任何疑問，請洽外文系辦公室李助教：3366-3219，E-mail：
meganlee8669@ntu.edu.tw。

If you have any questions, please contact T.A. Ms. Megan Lee at the DFLL Office:
3366-3219; E-mail: meganlee8669@ntu.edu.tw.